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Адрес Osmanli Cam Mozaik 
Erzurum Yolu Üzeri 8 km.  
Akoluk Beldesi  
TRABZON

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of 45.000 meters square of glass mosaic per month which is being sent to every region of Turkey and overseas. In Trabzon Tuna Glass
Mosaic is assembled and producing 15.000 meters square glass mosaic. Osmanli Glass Mosaic can be used for the outside decoration of every
building and also interior decorations of home designs such as bathroom, kitchen furniture, the floor of swimming pool and celing of houses.Osmanli
Glass Mosaic is being preferred and used whith extremely high confidence in all surfaces of decoration areas. 1m2 glass mosaic: 15 -17 - 20 – 25mm
size and aproximately 8 – 9 – 10 – 11kg weights. 1m2 glass mosaic, 31 X 31cm size and contains 10 plaques. 1 box weight is 24 -33kg and contains
30 plaques , and 3 m2 glass mosaic

Company Profile of Osmanli Cam Mozaik

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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